
SULIT

menjadi penyumbang terbesar pungutan pingat emas bagi kontinjen 
negara.

9. Sukan-sukan lain yang mampu memenangi pingat emas buat negara 
adalah seperti Gimrama, Skuasy, Wushu dan Silat. Pasukan 
Olahraga juga dijangka akan mampu melakukan kejutan berdasarkan 
prestasi atlet-atlet yang telah mencipta 24 rekod baru sepanjang 
2015 hingga 2017 (13 rekod pada tahun 2017).

10. Berkaitan soalan pembinaan Kompleks Sukan di Parlimen Kapar, 
untuk makluman Ahli Yang Berhormat, buat masa ini KBS tiada 
perancangan untuk membina kemudahan tersebut. Walau 
bagaimanapun, terdapat 14 buah Gelanggang Futsal 1 Malaysia dan 
1 Gelanggang Futsal 1 Mukim yang telah dibina di bawah RMK9 dan 
RMK 10 di Parlimen Kapar.

Sekian, terima kasih.
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D A R IP A D A  : YB TUAN ER TEC K  HW A

[ BAKRI ]

TA R IK H  : 7 O G O S 2017 (ISN IN )

Y B  Tuan E rT e c k  Hw a [B akri] minta P E R D A N A  M ENTERI menyatakan: 
(a) Sejauh manakah jumlah pinjaman yang dibuat oleh FELDA 

beserta jumlahnya daripada tahun 2013, 2014, 2015 dan 
2016.

* (b) Berapakah nilai aset harta yang dibeli oleh FELDA daripada
2013, 2014, 2015 dan 2016. Apakah status aset berkenaan 
sama ada telah jual atau tidak. Sekiranya ya, kepada siapa 
dan berapa harganya.
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JA W A PA N : YB  D A T O ’ RAZALI BIN IB RA H IM .
T IM B A LA N  M EN TER I DI JA B A TA N  P ER D A N A  M ENTERI

no

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, pada tahun 2013, tiada pinjaman 
dibuat oleh FELDA. Manakala bagi tahun 2014 sehingga 2016, jumlah 
pinjaman yang telah dilaksanakan oleh FELDA adalah sebanyak 
RM2,620 juta.

Nilai aset harta yang telah dibeli oleh FELDA pada tahun 2013 sehingga 
2014 adalah sebanyak RM2.512.37 juta dan tiada pembelian dibuat pada 
tahun 2015 dan 2016. Pembelian aset harta ini adalah termasuk 
pembelian yang telah dilaksanakan oleh syarikat subsidiari FELDA.

Sehingga kini FELDA masih lagi belum menjual aset-aset tersebut 
kepada mana-mana pihak.

Sekian. Terima kasih.
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